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BR.0002.25.2016        

 

Protokół Nr XXV/16 
z XXV  sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 19 grudnia 2016 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Świerczewskiego 2 w 
Rynie , w godz.15:00 do 16:30. 

              
 W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 

 Sekretarz Gminy - Barbara Kowalska 

 Radca Prawny     - Teresa Dąbrowska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 

Porządek posiedzenia:    

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w  okresie   
    między sesjami. 
4. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
5. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2017-2025.                                                                                                              
8. Uchwalenie budżetu na 2017 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 
3) odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego 

komisji  właściwej do spraw budżetu, 
4) odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

             oraz o prognozie długu, 
5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
6) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2016r.                                  
10. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza MiG.                                                                                                  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2017r.                                                                                                                            
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

 w Rynie na 2017r.                                                                                                                                                                
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  

 w Rynie na 2017r.                                                                                                                                                                         
14. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie radnych z Komisji Rewizyjnej : 
      1) Podjęcie uchwały o odwołaniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.                                            
      2) Podjęcie uchwały o odwołaniu członków Komisji Rewizyjnej.                                                                                     
      3) Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej.                        
      4) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.             
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady.          
16. Sprawy różne.    
17. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Filipek- Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad. W momencie stwierdzania 
prawomocności w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny Pan R. Jarosz 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie wniesiono. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez Radę Miejską 
jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
 
Ad.3 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
         w  okresie między sesjami. 
 
Pan J. Filipek- Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że w okresie od ostatniej sesji nie 
wpłynęło do Rady Miejskiej żadne pismo. 
 
 
Ad.4 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
         sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ odbyło się spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii w związku z rozszerzającym się 
afrykańskim pomorem świń 
2/ odbyło się spotkanie poświęcone kształceniu zawodowemu młodzieży  
3/ w Rucianym Nida odbyło się spotkanie beneficjentów programu przebudowy nabrzeży w ramach 
stowarzyszenia  
4/ zarząd województwa szuka operatora, który zrealizowałby inwestycję tzw. ‘Ostatniej mili” 
5/ została odebrana z uwagami, usterkami inwestycja wodno-kanalizacyjna na ul. Ogrodowej oraz 
droga Wejdyki-Krzyżany 
6/ w miejscowości Skop odbyło się zebranie, bo są możliwości przyłączenia mieszkańców do gazu 
ziemnego 
7/ odbyło się walne zebranie Cittaslow, gdzie przyjęto ostatnią wersję Ponadlokalnego Programu  
8/ wojewoda zorganizował konferencję poświęconą „ Ofiarom wojen ” . 
 
 
Ad.5 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.6 Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata  
        2017-  2025.                                                                                                              
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że Regionalna 
Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ryn  na lata  2017-  2025.                                                                                                              
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2017-2025.         
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XXV/178/16 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.                                                                                                                                            
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Ad.8 Uchwalenie budżetu na 2017 rok: 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że projekt budżetu na 2017r. nie zwiera środków 
na programy, na które nie ma jeszcze zawartych preumów. Dodał, wydatki bieżące muszą być 
mniejsze niż dochody bieżące. Zgodnie z aktualną ustawą nie można skonsumować dochodów 
majątkowych na wydatki bieżące. Podkreślił, że wszystkie apetyty, jednostek, urzędu zostały prawie 
w  100% zaspokojone. Pieniędzy nie zabraknie. Jest też rezerwa ogólna oraz rezerwa specjalna. 
 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy -  odczytała projekt uchwały budżetowej. Dodała, że do 

projektu jest autopoprawka. 

 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że autopoprawka dotyczy :  

1/ zmniejszenia wydatków o 30 000 zł – w dziale 900 rozdział 90095 paragraf 4300 –  zakup usług 

pozostałych 

2/ zwiększenia wydatków o 30 000 zł – w dziale 921 rozdział 92109 paragraf 2480 -  na dotację 

podmiotową z budżetu dla samorządowych inwestycji kultury –     Ryńskiego Centrum Kultury w 

Rynie. 

2) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
 
1/ Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw 
Socjalnych i Zdrowia – przedstawiła pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2017 rok, wraz 
z autopoprawką– opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 

2/ Pani J. Kołakowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – przedstawiła 

pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2017 rok, wraz z autopoprawką – opinia stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

3/ Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił pozytywną opinię komisji    
 o projekcie budżetu na 2017 rok – opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 

3) odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 
przewodniczącego komisji  właściwej do spraw budżetu 

 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   
Turystyki - przedstawił pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2017 rok, warz z 
autopoprawką – opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 

4) odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 
             oraz o prognozie długu 
 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że: 
                                                                                                       
1/ Regionalna Izba Obrachunkowa  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2017r. 
- opinia RIO stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
2/ Regionalna Izba Obrachunkowa  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie możliwości 
sfinansowania przez Gminę Ryn deficytu budżetowego w wysokości 4 921 413,00 zł 
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2017r. - opinia RIO stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu. 
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5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej – nie było głosów w dyskusji 

 
6) głosowanie nad uchwałą budżetową 

 

Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Ryn na 2017r.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miejską  
jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXV / 179 /15 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2016r.                                  
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła szczegółowo projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu gminy Ryn na 2016r.                                  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miejską  
jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXV / 180 /15 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.10 Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza MiG.                                                                                                  
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady przypomniał, że na poprzedniej sesji Rada Miejska 
skierowała skargę do Komisji Rewizyjnej, celem zbadania zarzutów w niej zawartych. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał treść uzasadnienia Komisji 
Rewizyjnej : „W dniu 22.11.2016r. do Rady Miejskiej w Rynie wpłynęła skarga Pani A.K i Pana A.S. 
na działalność  Burmistrza Miasta i Gminy Ryn, w której skarżący zarzucają Burmistrzowi nie 
udzielenie odpowiedzi na pisma: z 28 maja 2013r. oraz z 2015r.( na kserokopii pisma brak czytelnej 
daty) w sprawie naprawy zdewastowanej drogi gminnej  w miejscowości Szymonka, rozwiązania 
problemu tej dewastacji  i zapewnienia swobodnego dojazdu do posesji.  
Rada Miejska na XXIV sesji w dniu 30.11.2016r.  postanowiła o przekazaniu skargi do Komisji 
Rewizyjnej celem zbadania i wyjaśnienia zarzutów w niej zawartych. 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2016r. badała zasadność skargi. Po 
wysłuchaniu Burmistrza MiG  oraz Pani A.K i Pana A.S. Komisja stwierdziła brak udzielenia 
pisemnej odpowiedzi na pisma skierowane do Burmistrza Miasta i Gminy Ryn: z 28 maja 2013r. 
oraz z 2015r. ( na kserokopii pisma brak czytelnej daty) wnoszące o naprawę zdewastowanej drogi 
gminnej  w miejscowości Szymonka, rozwiązania problemu dewastacji, zapewnienia swobodnego 
dojazdu do posesji Pani A.K. i Pana  A.S.  
W związku z tym skargę na działalność Burmistrza Miasta i Gminy uznaje się za zasadną.” 
Pan A. Majgier zapytał, czy podjęto jakieś działania, aby te sprawy naprawić. 

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że planowana jest wizja w terenie. Dodał, że 

pracownik otrzymał kare porządkową. 

Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady- odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Burmistrza MiG , uznania jej za zasadną. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza MiG. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miejską  
jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXV / 181 /15 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
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Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2017r.                                                                                                                            
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2017r. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XXV/182/16 stanowi załącznik nr  13  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  
           Miejskiej  w Rynie na 2017r.         
 
Pan J. Filipek -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rynie na 2017r.                                                                                                                                                                             
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XXV/183/16 stanowi załącznik nr  14  do niniejszego protokółu. 
                                                                                                                                                        
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  

      w Rynie na 2017r.                                                                                                                                                                         
 
Pan J. Filipek -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na  2017r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  jednogłośnie, w obecności 14 radnych,  
podjęła  powyższą uchwałę . 
Uchwała Nr XXV/184/16 stanowi załącznik nr  15  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.14 Rozpatrzenie wniosku o odwołanie radnych z Komisji Rewizyjnej : 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady- przypomniał, że wniosek o odwołanie Komisji Rewizyjnej 
został przedstawiony na poprzedniej sesji. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał stanowisko czterech radnych 
odnoszące się do wniosku o odwołanie Komisji Rewizyjnej : 
„ My niżej podpisani radni i członkowie Komisji Rewizyjnej nie zgadzamy się z uwagami czterech 
radnych. Zarzucają nam, iż źle wykonywaliśmy swoje obowiązki nie kontrolując Burmistrza, przez co 
stracili zaufanie do Komisji Rewizyjnej. Kontrole zostały przeprowadzone według schematu 
przedstawionego Radzie Miejskiej. Żaden radny nie wniósł uwag do planu. Nie upomniał również 
Komisji Rewizyjnej, iż jest źle skonstruowany. Członkowie Rady jednogłośnie go zaakceptowali. 
Komisja Rewizyjna nie jest organem śledczym i wykonuje jedynie kontrole zlecone oraz 
zatwierdzone przez Radę Miejską. W ciągu dwóch lat pracy Komisji Rewizyjnej, nikt nie zarzucił jej, 
że nieodpowiednio się sprawuje. Jeżeli ktoś zatwierdza plan działania, a następnie go neguje, jest to 
przesadą. Zadaniem każdego członka Rady jest działanie dla dobra i rozwoju gminy, a nie 
zaspakajanie osobistych pobudek. Głównym obowiązkiem Rady Miejskiej jest kontrola Burmistrza, 
jak i współpraca dla dobra gminy. Wewnętrzne rozgrywki, które negatywnie wpływają na działanie 
Rady, są w takim wypadku jak najbardziej nie na miejscu.” 
Powyższe pismo- stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant – stwierdził, że we wniosku o odwołanie Komisji Rewizyjnej radni nie zgadzali się z 
pracą tej komisji. Wykazano, że przez ostatnie lata,  w żaden sposób nie była kontrolowana praca 
Pana Burmistrza, ani jednostek pomocniczych. Chociaż taki obowiązek wynika jednoznacznie z 
ustawy o samorządzie gminnym, jak i też ze statutu Gminy Ryn. Ta praca, która była wykonywana, 
była niewłaściwa. Poinformował, że na pierwszej Komisji Rewizyjnej tej kadencji złożył wniosek o 
skontrolowanie pracy Pana Burmistrza oraz funduszy sołeckich. Oba te wnioski zostały jednak przez 
Komisję Rewizyjną odrzucone. A, Radzie została przedstawiona wersja planu pracy przyjęta przez 
Komisję Rewizyjną.  
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Pan K. Jarosz stwierdził, radny składał wniosek o skontrolowanie wykorzystania urlopu. Podkreślił, 

że najważniejszą rolą Komisji Rewizyjnej jest kontrola budżetu. Podkreślił, że nie zgadza się z 

żadnym punktem zawartym we wniosku o odwołanie Komisji Rewizyjnej. Dodał, że współczuje 

radnemu Panu J. Brantowi, że nie ma do siebie zaufania, co wynika z zapisu zawartego we 

wniosku. 

Pan A. Majgier stwierdził, że Pan radny wyraził troskę o budżet. Zapytał, w związku z tym, czy 

kontrola wykorzystania urlopu nie jest troską o budżet. Stwierdził, że w poprzedniej kadencji były 

chyba płacone pieniądze za nie wykorzystany urlop i budżet na tym traci. Bo, można było te środki 

przeznaczyć na dożywianie dzieci. 

 
1) Podjęcie uchwały o odwołaniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 
Pan J. Filipek -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej ( Pana K. Jarosza). 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  za odwołaniem – opowiedziało się 8 
radnych; przeciw 6 radnych; wstrzymujących się nie było. Wobec powyższego uchwała została 
podjęta. 
Uchwała Nr XXV/185/16 stanowi załącznik nr  17  do niniejszego protokółu. 
                                            

2) Podjęcie uchwały o odwołaniu członków Komisji Rewizyjnej.       
 
Pan J. Filipek -Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania 
członków Komisji Rewizyjnej. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska  za odwołaniem – opowiedziało się 8 
radnych; przeciw 6 radnych; wstrzymujących się nie było. Wobec powyższego uchwała została 
podjęta. 
Uchwała Nr XXV/186/16 stanowi załącznik nr  18  do niniejszego protokółu. 
 
                                                                             

3) Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej.       
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady- poinformował, że wpłynęło pismo Klubu Radnych Rady 
Miejskiej w Rynie „ Gmina Ryn dla Rozwoju” zgłaszające radnego Pana Stanisława Kożuszko, jako 
kandydata klubu do Komisji Rewizyjnej. Pismo – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 
Pan S. Kożuszko wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Pan J. Brant poinformował, że Klub Radnych „Razem” na członka Komisji Rewizyjnej zgłasza Pana 
A. Majgiera. Pan A. Majgier wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Pani J. Kołakowska zgłosiła kandydaturę Pani J. Kryńskiej-Cieśla. Pani J. Kryńska-Cieśla wyraziła 
zgodę na kandydowanie. 
 
Pan K. Jarosz zgłosił kandydaturę Pana A. Jarmołowicza. Pan A. Jarmołowicz wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
Pani E. Laskowska zgłosiła kandydaturę Pana R. Szewczyka. Pan R. Szewczyk wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
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Pan S. Suchorowiec zgłosił kandydaturę Pana I. Nieckarza. Pan I. Nieckarz wyraził zgodę na 
kandydowanie. 
 
Pan A. Majgier zgłosił kandydaturę Pana J. Branta. Pan J .Brant wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Pan A. Jarmołowicz zgłosił kandydaturę Pana K. Jarosza. Pan K. Jarosz nie wyraził zgody na 
kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady- poddał pod głosowanie  poddał pod głosowanie zgłoszone 
kandydatury. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali : 
1/ Pani J.Kryńska-Cieśla          - za 8 głosów; przeciw – 5 głosów; 1 głos wstrzymujący się 
2/ Pan Andrzej Jarmołowicz     - za 6 głosów; przeciw – 6 głosów; 2 głosy wstrzymujący się 
3/ Pan Roman Szewczyk         - za  6 głosów; przeciw – 8 głosów; 0 głosów wstrzymujących się 
4/ Pan Ireneusz Nieckarz         - za  8 głosów; przeciw – 6 głosów; 0 głosów wstrzymujących się 
5/ Pan Juliusz    Brant              - za  8 głosów; przeciw – 5 głosów; 1głosów wstrzymujący się. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady-  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej w składzie: Pan Adam Majgier, Pan Stanisław Kożuszko, Pani Joanna 
Kryńska-Cieśla , Pan Ireneusz Nieckarz, Pan Juliusz Brant. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  za podjęciem uchwały – opowiedziało się 9 radnych; 
przeciw 4 radnych; 1 radny wstrzymał się od głosu. Wobec powyższego uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr XXV/187/16 stanowi załącznik nr  20  do niniejszego protokółu. 
 
          

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.           
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady- poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Pan A. Majgier zgłosił kandydaturę Pana J. Branta. Pan J .Brant wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady-  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pana Juliusza Branta. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  za podjęciem uchwały – opowiedziało się 9 radnych; 
przeciw 5 radnych; wstrzymujących się nie było. Wobec powyższego uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr XXV/188/16 stanowi załącznik nr  21  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady-  zarządził dziesięciominutową przerwę w  obradach celem 
złożenia przez radnych deklaracji do pracy w Komisjach Rady. Przypomniał, że zgodnie ze statutem 
gminy, radni mogą być członkami maksymalnie dwóch komisji. 
 
Po przerwie: 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady.          
 
Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady-  odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany składów 

osobowych stałych Komisji Rady: 

1/ odwołujący z Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki – Pana Ireneusza   
Nieckarza i Pana Adama  Majgiera 
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2/ powołujący do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki – Pana Michała 

Szczebiota 

3/ odwołujący z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Panią Joannę Kryńską- Cieśla 

4/ powołujący do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu powołuje - Pana Andrzeja Jarmołowicza , Pana  

Krzysztofa   Jarosza, Pana Romana Szewczyka. 

Pan J. Filipek - Przewodniczący Rady-  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady.   
        
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
podjęła powyższa uchwałę. 
Uchwała Nr XXV/189/16 stanowi załącznik nr  22  do niniejszego protokółu. 
 
Ad.16  Sprawy różne.    
 
Pan A. Majgier poinformował, że mieszkańcy ulicy Jaśminowej pytają, czy będzie tam przewidziane 
oświetlenie ulicy. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że projekt jest kompleksowy i jeżeli będzie 
realizowany, to łącznie z oświetleniem. 
 
Pani J. Kryńska-Cieśla zapytała, jak przebiega budowa budynku „ Dla Zaradnych ”. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że budowa jest na etapie fundamentów. 
Planowana jest zmiana projektu, bo okazało się, że grunt jest obniżony.  
 
Pani J. Kryńska-Cieśla zapytała, czy budowa będzie trwała przez całą zimę. 
 
Pan J. Leczycki – Prezes PGKiM - odpowiedział, że budowa cały czas trwa. 
 
Pani J. Kryńska-Cieśla zapytała, czy nikt nie zrezygnował z mieszkań. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że tam cały czas jest rotacja. 
 
Pan J. Leczycki - dodał, że na dzień dzisiejszy są dwa mieszkania wolne. 
 
Pani J. Kryńska-Cieśla zapytała, jak wygląda sprawa pogorzelców. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że są zabezpieczeni, zostały wynajęte 
pomieszczenia w banku. 
 
Z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku Przewodniczący Rady 
Miejskiej złożył wszystkim obecnym serdeczne życzenia. 
 
 
Ad.17 Zamknięcie posiedzenia. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXV sesji Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Filipek 


